

|                  |                       |                    |               |
|------------------|-----------------------|--------------------|---------------|
| <b>Formål:</b>   | <b>Styremøte NSHK</b> | <b>Referat nr:</b> | <b>9/2023</b> |
| <b>Sted:</b>     | Teams                 | <b>Møtedato:</b>   | 16/10-23      |
| <b>Referent:</b> | Gro Britt Skarseth    | <b>Neste møte:</b> | 13/11-23      |

| NAVN:                        | ROLLE:                     | FORKORTEELSE: | TILSTEDE: |
|------------------------------|----------------------------|---------------|-----------|
| <b>LINE LØW</b>              | Leder                      | LL            | JA        |
| <b>GEIR RØNNING</b>          | Nestleder                  | GR            | NEI       |
| <b>GRO BRITT SKARSETH</b>    | Sekretær                   | GBS           | JA        |
| <b>IVAR HORDNES</b>          | Kasserer                   | IH            | JA        |
| <b>SASKIA VAN ES</b>         | Leder sportskomiteen       | SE            | JA        |
| <b>BRIT BERNTSEN REINSLI</b> | Leder redaksjonskomiteen   | BBR           | JA        |
| <b>MARCUS SMESTAD</b>        | Leder ABU-komiteen         | MS            | JA        |
| <b>VERONIKA OLIJNYK</b>      | Leder arrangementskomiteen | VO            | JA        |
| <b>RIKKE BERGENDAHL</b>      | Media/medlemsansvarlig     | RB            | JA        |
| <b>CECILIE ISAKSEN</b>       | Trekkhundprøveansvarlig    | CI            | JA        |

| Sak   | Tekst   |
|-------|---|
| 71/23 | <p><b>Oppfølging av saker fra styremøte 4/9-23</b></p> <p>-Angående vurdering av innkommet potensiell klagesak:<br/>En tredjepart med lang fartstid i NSHK er konsultert i denne saken. Vedkommende mener at dette er en personkonflikt, noe som NKK ikke vil ha noe med å gjøre. (NKKs lover §7.2). I tillegg mener vedkommende at de skriftlige avtalene som foreligger i den fremsatte saken er for uklare til at NSHK kan ilegge noen form for disiplinær reaksjon, men at de påklagde handlingene fremstår som et klart brudd på tillit. Styret vurderer det dithen at vi bør følge tredjeparts anbefalinger, og vil derfor ikke forfølge saken, selv om vår oppfatning også er at det har oppstått et tillitsbrudd som bidrar til å skape splid mellom klubbens medlemmer. Med denne konklusjonen har styret likevel tatt et standpunkt i saken, og vil uttrykke at vi ikke aksepterer at medlemmer misbruker fortrolig informasjon gitt av andre medlemmer.</p> <p>-Webinarserien<br/>RB jobber med saken. Dato og klokkeslett på de neste to webinarne er rett rundt hjørnet. Det er besluttet å ha fire webinarer for NSHKs medlemmer i året, to om høsten og to på vårparten.</p> <p>- Hvor mye og hvordan skal Arrangementskomiteen involveres i planlegging og gjennomføring av Spesialen?<br/>Arrangementskomiteen har kun ansvar for det sosiale, som f.eks felles grilling. ABU har med alt som har med utstillingen å gjøre, inklusiv mat til dommer etc. Dette står allerede skrevet i arbeidsinstruksen til ABU. Det bør uansett være god dialog mellom komiteene, så det ikke blir uklarheter om hvem som gjør hva.</p> <p>-Tidspunkt for Dørstokkmila<br/>Dørstokkmila arrangeres den andre helgen i januar 2024 (lørdag og søndag) på Hamar Hundekjørerarena. Det arbeides med invitasjonen.</p> |
| 72/23 | <p><b>Styremedlemmer – oppførsel på samlinger</b></p> <p>Saken utsettes til neste møte siden vi ikke er fulltallige i dag.</p>  |
| 73/23 | <p><b>Oppsummering av Høstsamlingen</b></p> <p>Samlingen ble gjennomført på en god måte, og utfordringene med løypen, hvor veien var rast ut, ble løst bra. Det ble stilt spørsmål om hvorfor det var 2 min mellom startene, og ikke 1</p>  |

|       |  |
|-------|--|
|       | <p>min, når det ble kjørt heat. Dette ble gjort av sikkerhetsmessige årsaker, så f.eks. ingen skulle bli tatt igjen av andre spann der hvor en måtte over en steinrøys i løypen.</p> <p>-Høstsamlingen 2024<br/>Vi beslutter at høstsamlingen i 2024 som vanlig blir den siste helgen i uke 40 på Sataslåtten, Ål.</p>   |
| 74/23 | <p><b>Oppsummering av Oslo Dog Show</b><br/>Jeger Bjørnson har sendt styret en fyldig rapport fra messen, hvor han sto på stand med sine elever fra Jønsberg vg skole lørdag og søndag. Han vil også sende en revidert utgave til Huskybladet.</p> <p>Lokallagene i NSHK oppfordres til ikke å arrangere samlinger eller andre arrangementer når klubben har offisielle arrangementer. Hvis en har sagt ja til å være medlem i Arrangementskomiteen, bør en prioritere å stille opp på klubbens kjernearrangementer, ellers bør en kanskje ikke ta på seg et slikt verv.</p> <p>IH: Kostnader for årets messe var 22869 kr. I forhold til budsjett er dette litt over, men ok. Flertallet i styret mener en skal delta på en av messene, Oslo Dog Show eller Camp Villmark. Vi har ikke økonomi til to messer. VO og GBS vil se litt på erfaringer fra tidligere år og komme med en anbefaling til styret om hvilken messe som er best egnet/mest fordelaktig for NSHK å delta på.</p> |
| 75/23 | <p><b>Huskybladet – deadline 31. oktober</b><br/>Redaktøren har trukket seg fra sitt verv. BBR har forsøkt å overtale henne til å fortsette, for hun har gjort en meget god jobb, men hun ønsker ikke dette. Johanne Sundby og BBR holder i tømmene inntil videre, så neste blad blir utgitt som planlagt. Det oppfordres til å sende inn stoff til bladet.</p>  |
| 76/23 | <p><b>Oppnevning til NKKs komiteer og utvalg – 2024/2025</b><br/>Frode Bakke har til nå sittet som NSHKs representant i sportshundkomiteen. Frist for å foreslå folk til komiteer og utvalg er 1. november. Sunnhetsutvalget og sportshundkomiteen er de to mest aktuelle komiteene for oss i NSHK. Det arbeides med å finne aktuelle kandidater som vi kan foreslå for NKK.</p>   |
| 77/23 | <p><b>Opplegg for eksteriørdommere/dommeraspiranter som skal få se SH i arbeid.</b><br/>Det er naturlig at dette ligger under ABU-komiteens ansvarsområde, og vi må ta saken opp igjen på neste møte (når MS er til stede under hele møtet) for å få avgjort hvem som skal ha ansvaret for dette opplegget og diskutere hvordan det best kan gjennomføres.</p>   |
| 78/23 | <p><b>Hvordan forhindre avl på hunder med sykdom?</b><br/><i>Hva kan NSHK bidra med, og hva gjør vi når det kommer varsel om at dette har skjedd hvis oppdretter er medlem i NSHK og hvis oppdretter ikke er medlem?</i><br/>Vi må stadig opplyse valpekjøpere. Vi har ingen sanksjonsmuligheter når det skjer uetisk avl hvis vedkommende oppdretter ikke er medlem av NSHK. Vi kan melde fra til NKK hvis valpene er registrerte der. Vi kan skrive mer på nettsiden vår om å være kritisk som valpekjøper f.eks., og vi kan reklamere for POND. Vi kan lage en liste med spørsmål som valpekjøpere bør være oppmerksomme på når de skal kjøpe valp for første gang, f.eks. hva de bør spørre oppdrettere om. IH og GBS vil komme med forslag til en slik liste. «En husky i huset» – valpebrosjyren skal oppdateres.</p>  |
| 79/23 | <p><b>Skal NSHK purre på medlemskontingenten i god tid før det er tre mnd til årsmøtet? (En er medlem til en har meldt seg ut skriftlig.) Da slipper vi den problemstillingen vi hadde på årsmøtet i år ang. om folk er valgbar til verv, eller om folk har stemmerett på årsmøtet.</b></p>  |

|       |  |
|-------|--|
|       | <p>NKK purrer 30. april på dem som ikke har betalt. Valgkomiteen bør ha et ansvar og undersøke om de som stiller til verv har betalt medlemskontingenten. Hvis en er i tvil, kan leder av valgkomiteen spørre medlemsansvarlig, eller sekretær, om kontingenten er betalt. Dette skal presiseres i arbeidsinstruksen til valgkomiteen. GBS informerer Jeger Bjørnson.</p>  |
| 80/23 | <p><b>Saker fra Styret til årsmøtet</b></p> <p>-Redaktør og komitéleder – ett og samme verv<br/> Dette er aktuelt igjen, ettersom redaktøren har trukket seg. Styret har tidligere ment at redaktør og komitéleder bør være ett og samme verv, og dette bør inn som en sak til årsmøtet.</p> <p>-Arrangementskomiteen – nedlegge komiteen? Ikke på grunn av at leder i komiteen har gjort en dårlig jobb! men fordi medlemmene i komiteen ikke stiller opp, noe som har vært et problem i flere år. En kunne eventuelt utvide sportskomiteen og ABU med et ekstra medlem som kan gjøre de oppgavene som VO har gjort alene hittil, i stedet for å ha en egen Arrangementskomité. Dette bør alle tenke gjennom. Det har vært et problem å få folk til å stille opp i flere av komiteene, men Arrangementskomiteen har hatt størst problem. Der er det de siste årene nesten bare leder i komiteen som har stilt opp når noe skal gjøres.</p>  |
| 81/23 | <p><b>Eventuelt</b></p> <p>-Johanne Sundby spør: Kan NSHK slenge seg med på 8-spenn LD cupen til NHF, og premiere beste SH spenn i den cupen? Det er jo distanser som ofte kjøres av oss med SH. 120 på Mush, 120 på Gausdal, og 200 på Femund.<br/> Flere i styret mener at premie i LD-cupen muligens kan avle misnøye blant folk som kjører andre disipliner enn LD. En kan imidlertid lage en NSHK-sløyfe og gi til beste SH-spenn. LD-cupen er tenkt som et rekrutteringstiltak for de lange LD-løpene.<br/> Vedtak: Sportsfaglig leder deler ut sløyfe til beste SH-spenn i LD-cupen på Spesialutstillingen.</p> <p>-Referat fra 22.mai 2023, sak 43/23 – tilleggsopplysninger/korreksjon til referatet:<br/> Han som driver Frya leir spurte «bergensgjengen» om å flytte grillene ned til dem og ta regi på felles grilling om fredagen før Spesialen.<br/> Dessverre fikk ikke alle beskjed om at grillingen var flyttet. Det burde vært noen fra ABU eller Arrangementskomiteen til stede som kunne informert alle om at grillingen ble flyttet. Hvis noen medlemmer får spørsmål om f.eks. å overta grillingen; hvem har da ansvar for å informere alle de tilstedeværende? Ingen fra de ansvarlige komiteene var til stede denne fredagen. Til en annen gang: hvis ingen er til stede fra arrangøren, i dette tilfellet ABU eller Arrangementskomiteen, kan en heller ikke offisielt arrangere felles grilling etc. Det bør alltid være en representant fra aktuell komité som har ansvar. Hvis dette ikke er tilfelle, må en avlyse offisielt arrangement.</p> <p>-DNA-gruppen skal ha møte 26. oktober.</p> <p>- Det skal skrives inn i arbeidsinstruksen til ABU at de har ansvar for å vurdere og svare på forespørsler fra NKK om å godkjenne nye dommerelever. Det er også fint om ABU lager en standardtekst med litt info om SH og sender ut Rasekompendiet til nye dommerelever. Hvis ABU er i tvil om en ny dommerelev skal godkjennes eller ikke, kan dette taes opp i styret til diskusjon.</p> <p>-Vi minner oppdrettere om at det finnes en valpebrosjyre på hjemmesiden, og også at de kan få den tilsendt på papir fra medlemsansvarlig RB mot å betale porto. Den er fin å gi til nye valpekjøpere.</p> <p>-To personer har svart at de kan hjelpe til med Trekkhundprøvene. CI vil ha en samtale med dem, og deretter be om godkjenning fra styret, for å kunne innlemme dem i trekkhundprøvearbeidet.</p> |

